
Rapport från valberedningen 2014

Det är en tung uppgift i år att hitta nya kandidater till de olika styrelseposterna som blir tomma vid
årsmötet. Klubbens medlemmar är inte speciellt intresserade av att ge sig in i arbetet bla pga gamla
intriger, så just nu vid skrivande stund går det tungrott att rekrytera.
Jag sitter ensam kvar på posten då Ida bytt ras och hoppat av, men har sedan malamutespecialens
medlemsmöte möjligheten att få hjälp från Lotta Ekholm, vilket jag tackar för då jag är väldigt ny i
klubben.

Några intressenter har vi som sagt att de kan tänka sig sitta där de kan behövas, dock vill de helst
slippa sitta med i styrelsen, och det är ingen som är villig att sitta som ordförande nu för stunden.
Posterna som skall tillsättas är ordförande, vice ordförande, sekreterare, kassör, 1 ledamot, 1 
suppleant,
samt ytterligare en till valberedningen. Några av dem kommer som sagt ordna sig, så fort jag fått
klartecken från de tillfrågade.

Arbetet fortskrider och jag kommer göra mitt bästa för att ro i land min viktiga uppgift.
Har ni intresse i att sitta eller tips på kandidater så kan ni kontakta valberedningen.
I annat fall hoppas jag att vi kan tillsätta de posterna som inte är klara på årsmötet.


